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Samenstelling Bestuur 
 
In het verslagjaar is het bestuur uitgebreid met een penningmeester. Halverwege het jaar is 
Dominique Duijndam tussentijds afgetreden. 
Eind december 2023 was de samenstelling van het bestuur: 
 
Lia van Zee, voorzitter 
Hans Veerling, penningmeester 
Tom Roovers, secretaris (duofunctie) 
Marike Konings, secretaris (duofunctie) 
Gerda Verhoeff, lid 
Marleen Vermeer, lid 

 
Bestuur. 

Het bestuur is in 2023  zeven keer bij elkaar geweest (25 januari, 20 februari, 15 maart, 10 juli, 18 

september, 10 oktober en 15 november). Daarnaast is er veelvuldig overleg geweest tussen 

bestuursleden onderling zowel persoonlijk als via de telefoon, email of whatsapp. Ook in de 

appgroep Bestuur ZK, waar alle bestuursleden aan deelnemen, werd de nodige informatie 

gedeeld. 

In de vergaderingen zijn de volgende onderwerpen steeds teruggekeerd: financiën, PR, 

voorstellingen en speellocaties. Daarnaast is er vaak gesproken over de diverse overlegmomenten 

tussen bestuur en sponsoren resp. gemeente en Scheldehof.                                                             

Het huishoudelijk reglement is besproken (met de nieuwe verenigingsstructuur), opnieuw 

opgesteld en goedgekeurd tijdens de Algemene ledenvergadering op 11 april. 

Andere onderwerpen die besproken zijn: de website, de kaartverkoop, de barbezetting, het 

projectvoorstel bij de gemeente Vlissingen, taakverdeling binnen het bestuur, de verzekeringen 

i.c.m. aansprakelijkheid bestuur. 

Van de gemeente Vlissingen hebben we, naar aanleiding van een door ons ingediend 

projectvoorstel, een subsidie van € 9000 gekregen (€ 4000 in 2023, € 3000 in 2024 in € 2000 in 

2025). Voor 1 april moet de verantwoording over het voorgaande jaar ingediend worden bij de 

gemeente. 

Dominique Duijndam is tussentijds afgetreden als bestuurslid. Hij had te weinig tijd om het 

bestuurslidmaatschap naar behoren te vervullen. Hij is wel actief gebleven als technische man 

tijdens de voorstellingen. 

We trots op de mooie voorstellingen die we gemaakt hebben en het aantal bezoekers dat deze 

voorstellingen bezocht heeft. De voorstellingen hebben meer publiek getrokken dan in de 

voorgaande jaren en meer dan we begroot hadden. De nieuwe speellocatie, de film/theaterzaal in 

Scheldehof heeft daar zeker aan bijgedragen. 

Hoewel er enkele leden hun lidmaatschap hebben opgezegd in de loop van 2023, hebben zich ook 

een aantal nieuwe leden zich aangemeld, zodat we met een lichte groei van het ledental het jaar 

afgesloten hebben. 
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In wisselende samenstelling heeft het bestuur overleg gevoerd met:                                                     

- Strandhotel Westduin aangaande sponsoring                                                                                      

- De ambtenaar cultuur en de wethouder van de gemeente Vlissingen over de speellocatie,                              

cultureel ondernemerschap, de Machinefabriek en subsidie.                                                                      

- WVO over het huren van de film/theaterzaal in Scheldehof en alles wat daar mee te maken heeft. 

Ledenvergadering en ledenavond. 

We hebben een ledenvergadering gehouden op 11 april 2023. De vaste punten op een ALV zijn 

afgehandeld zoals het vaststellen van de notulen, het goedkeuren van het algemene jaarverslag, 

het goedkeuren van het financieel jaarverslag in combinatie met het verslag van de 

kascontrolecommissie.                                                                                                                 

Hans Veerling werd benoemd als nieuw bestuurslid in de functie van penningmeester. Marike 

Konings en Marleen Vermeer werden herkozen als bestuurslid.                                                    

Het huishoudelijk reglement werd in een geactualiseerde versie goedgekeurd door de leden.            

Daarnaast is er gesproken over de speellocatie, workshops en inzet van de leden rondom de 

producties. 

Op 28 september 2023 hebben we een informele ledenavond gehouden, daar stond centraal: hoe 

kunnen we de ZK verjongen. Hier is goed over gediscussieerd en er zijn verschillende ideeën naar 

voren gebracht. Vanuit het bestuur is het initiatief genomen om met ” de jonge garde” in gesprek te 

gaan en dit onderwerp verder met elkaar vorm te geven.       

Voorstellingen 
 
Er zijn in 2023 veel voorstellingen gespeeld, zowel in verschillende producties als in aantal 
voorstellingen. Doorgaans worden er twee producties per jaar uitgevoerd en wordt daarnaast een 
éénakter gepresenteerd op het éénakterfestivel in Middelburg. 
In 2023 werd de improvisatievoorstelling De vloer op zowel in januari als in oktober/november 
gespeeld. De voorjaarsproductie We zijn hier voor Robbie was de eerste voorstelling die in 
Scheldehof gespeeld werd.  
In het najaar werd een éénakterspektakel gehouden waarop naast Dit is geen theater op dezelfde 
avond ook De spiegel werd opgevoerd. 
In de kerstperiode werd de familievoorstelling De Oude vrek gespeeld. 

 
Financiële verantwoording "aanjaagsubsidie" gemeente Vlissingen  
 
Het exploitatieresultaat over het 4e kwartaal 2023 (project " Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst" 
) is positief en bedraagt € 2.891.  
Het positieve resultaat is toegevoegd aan de bestemmingsreserve aanjaagfonds en zal in 2024 
tezamen met de voor 2024 te ontvangen subsidie van € 3.000 worden aangewend voor het eerder 
genoemde project. In de jaarrekening 2023 van onze stichting wordt  de exploitatie van Q4-2023 
apart zichtbaar gemaakt in de Staat van baten en lasten. 
 
De inhoudelijke verantwoording gemeentesubsidie gericht op jeugd en de in 2024 te ondernemen 
stappen om het project verder vorm te geven treft u hieronder aan: 
 
Een jonge schrijfster heeft het script van de najaarsproductie geschreven en ook de regie gevoerd. 
Het stuk is opgevoerd door jonge speelsters. Na de pauze van deze voorstelling is een stuk 
gespeeld dat ook op scholen opgevoerd zou kunnen worden. Verdeeld over drie avonden hadden 
we een opkomst van iets meer dan 100 bezoekers, waarbij zeker de laatste avond veel jonge 
bezoekers waren. 
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In september hebben we een avond voor leden en vrijwilligers georganiseerd waarop centraal 
stond hoe we meer jonge mensen konden betrekken bij de ZK zowel qua spelers als qua publiek. 
Er zijn verschillende ideeën naar voren gebracht die op een later tijdstip mer een aantal jonge 
leden verder uitgewerkt zullen worden. In januari ’24 is de eerste brainstormsessie gehouden. Er 
zijn afspraken gemaakt voor een volgende bijeenkomst. 
 
Op de vrijwilligersmarkt in de HZ op 5 oktober hebben we actief geprobeerd om jonge mensen 
enthousiast te maken voor onze vereniging. 
 
In november is er 3 x een voorstelling van De vloer op, deze voorstelling met improvisatietoneel 
spreekt met name jongeren aan. Gemiddeld waren er vijftig bezoekers per avond. 
 
In de kerstvakantie is er tien keer een familievoorstelling opgevoerd. De voorstelling was een 
aantal keer uitverkocht en de andere keren was er een goede opkomst. Wij kwamen dan ook ruim 
boven het begroot aantal toeschouwers uit. Elke voorstelling waren een aantal kinderen onder de 
12 jaar in het publiek aanwezig; bij eerdere voorstellingen was het een uitzondering als er kinderen 
onder de twaalf aanwezig waren. 
 
Er zijn voorbereidingen gestart voor een voorjaarsproductie waarin ook een aantal  jonge leden 
spelen. 
Ook voor de najaarsproductie 24 zijn er gesprekken gevoerd met een regisseur.  We streven er 
naar dat ook dit een stuk wordt wat ook jongere mensen aanspreekt en waar jonge spelers in mee 
kunnen spelen. 
 
In februari zijn er een aantal workshops gehouden om de vaardigheden van nieuwe leden uit te 
breiden. Ook later in 2024 zullen nog een aantal workshops gepland worden. 
 

 
 
 


